



---

Närvarande: 21 st. Karin S, Stina S, Ulrika E, Åsa L, Pia M, Stina M, Anny J, Anna-Maria S, Christer J, Lena L, Lena T, Anne-sofie S, Kerstin P, Carola N, Maria N, Helena E, Sara A, Stina F, Annika L, Linnéa S och Laila E

### **§ 1. Mötets öppnande**

Annika hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

### **§ 2. Fastställande av dagordningen**

Dagordningen fastställdes.

### **§ 3. Info från styrelsen.**

Det är distriktsmöte snart och styrelsen behöver kolla igenom kongresshandlingarna innan det.

### **§ 4. Skrivelser**

Inga skrivelser förutom de som kommer under övriga punkter.

### **§ 5. Kassarapport**

Placeringskonto: 265778,01

Rörelsekonto: 20101,08

Fakturor: 20 491,79

### **§ 6. Sektorer och Kommittéer**

Agility: Tävling har vi haft, lagtävling i söderhamn. Gick lite plus trots stora omkostnader (ridhushyra) Tävling igen i oktober kanske. Vi ska ta ut hindren så klart men det är lite för blött ännu.

Draghund: Mycket på gång. Grönt kort-kurs redan nästa helg. Anny springer varje tisdag, lägger ut info i träningsgruppen.

HUS: Dubbel allmänlydnadskurs startar nästa vecka. Instrukörsmöte har vi haft, de flesta instruktörerna tänker sig endagsaktiviteter. Svårt att binda upp sig för hela kurser, att få ihop tiden med jobb och egen fritid.

Köket: Handlar när det saknas grejer. Sektorerna sköter det på sina aktiviteter. Köket önskar en bak lista liknande städlistan så vi alltid kan ha lite hembakt i frysen.

Mark: Vecka 18 kommer de att gräva av vägen. Vägen är inte bra men vi får väl se om det rättar till sig efter tjäl-lossningen. Det ligger lite pengar i budgeten på vägen.

Material: Inget att rapportera. Finns lite att köpa i shopen.

Nosarbete: Ingen kurs men kanske endagsgrejer och prova på.

Rallylydnad: Tävlingar i början på juni vi vill ha funktionärer.

Stuga: Måla inne och utvändigt. Nya bord och stolar lite lättare att stapla /fälla ihop. En skärm (större) att kunna koppla dator/mobil till. När vi pratade om detta med att måla påminde vi om att Flugger färg ger rabatt 20% till medlemmar samt att klubben får tillbaka när medlemmar handlar.

Bruks/Lydnad TÄS: Brukskursning träning torsdagar kl. 19 med start 16/5, Den 6/6 (halvdag) med korvgrillning och träning. Informationskvällar för funktionärer, alla sektorer försöker få någon som kan vara med. sporter. Sökträning de har samlat ihop ett gäng som tränar sök tillsammans.



---

PR/Info/webb: Bra med info som läggs i träningsgruppen. Då kan Karin bara kopiera texten till t ex hemsida. Om det är något som ska annonseras mer.

### **§ 7. Övriga frågor:**

Tisdagsträning öppetträningar. Ansvariga? Vi provar med lista i år. Tips till nya att gå som praktikant med någon som varit med förr. Att vi alla tänker på att hjälpas åt att fånga upp nya. Några pratade om att kunna köra gemensam promenad innan träningen. Att vi lägger ut i träningsgruppen innan om något särskilt händer. Vi startar 7/5 tid?

Skott. Om önskemål inkommer om skott så kommer vi att anordna det då. Alltså vid något tillfälle i sommar, detta ska annonseras innan samt att vi ska sätta upp skylten nere vid vägen.

Städ-lista / Fika-lista: Vi ska ordna med lista både för städningen och bakning.

Städdag fixardag. Förslag på datum: 19/5 Tid återkommer vi med.

Valberedning: Vi saknade en person till valberedningen men Åsa Lindvall kliver in och tar den vakanta platsen. Förutom Åsa ingår Sara Karlsson och Anna-Maria Säll.

Hoopers:

Det hade önskats köpa in hinder för ca 5000 till att komma igång med hoopersträning.

Styrelsen menade att budgeten redan är satt och att det finns en del hoopers grejer i garaget redan. För att börja träna så behöver det inte vara godkända hinder. Man kanske kan bygga något själv för att komma lite billigare undan. Vi vet ju inte hur intresset blir, om det håller i sig så kan det ju bildas sektor nästa år som då kan finansiera hinderinköp med kurser eller tävling. Några mindre inköp beviljar styrelsen. Vi pratade om lövtunnor t ex.

Plats på området. Ytan mot stigen till Bolleslingan fungerar bra. Det vore jättekul om vi kunde erbjuda även hoopers träning på klubben.

Fest. Vi bildade en festkommitté bestående av Stina F, Stina S, Linnea och Sara A.

Det provades samt delades ut klubbkläder som även går att prova hos Samsons i Vallsta.

### **§ 8. Mötets avslutande**

Annika tackade för visat intresse och avslutade mötet.